
 

 

 

Zápis z jednání  
Exekutivy 

Českého svazu házené č. 16 
 

 
 
 
 
 
 
 

29. - 30. 8. 2019 
Polanka nad Odrou 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

___________________________________________________________________________               

 
Přítomni: 
 
Omluveni: 

p. Adámek, p. Bochnia, sl. Hapková (pouze 29.), p. Chvalný, p. Kolář,                   
p. Novák, p. Srba  
p. Bělka, p. Čurda, sl. Hapková (30.) 

Sekretariát: pí. Drozdová, sl. Korandová 
Trvání: 29. 8. 2019 9:30  - 18:00, 30. 8. 2019, 9:00 – 12:00 

  
 
 
 



Kontrola plnění úkolů 

  
Kontrola plnění 
úkolů 

Splněné úkoly 

Úkol č.19/004 Předložit návrhy na úpravy Řádů. 

Úkol č.19/014 Připravit textovou formulaci Projektu rozvoje házené v regionech. 

Úkol č.19/020 Připravit nový harmonogram připomínkování a schválení Stanov. 

Úkol č.19/023 Pozvat zástupce ALKH na další jednání Exekutivy ČSH. 

Úkol č.19/024 Předložit smlouvu s firmou Designeo Creative s.r.o. na implementaci informačního 
systému v souladu s předloženou nabídkou. 

Úkol č.19/025 Zaslat přístupy všem členům Exekutivy k nahlížení do webové aplikace čerpání 
rozpočtu ČSH. 

 
 

Kontrola plnění 
úkolů 

Nesplněné úkoly 

Úkol č.19/016 Předložit finální verzi Stanov k připomínkování do klubů. 
(Zodpovídá: p. Bochnia, nový termín: viz úkol č. 19/020) 

Úkol č.19/021 Dodat podklady pro dokončení termínové listiny ČSH na soutěžní ročník 
2019/2020. 
(Zodpovídá: p. Bochnia, p. Bělka, pí. Drozdová, nový termín: 8. 9. 2019) 

 
 

Kontrola 
plnění úkolů 

Trvající úkoly 

Úkol č.19/005 
 

Předložit návrhy na úpravy Řádů v paragrafovém znění včetně důvodové zprávy. 
(Zodpovídá: p. Novák, termín: 31. 8. 2019) 

Úkol č.19/015 Připravit úpravu systému talentované mládeže v kategorii dorostu. 
(Zodpovídá: p. Čurda, p. Adámek, termín: 30. 9. 2019) 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Projednávaná problematika 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

Projednávaná 
problematika 

Úprava programu 

Závěr P. Novák požádal o doplnění programu jednání, a to k bodu 8:  
- doplnění soutěžní komise, žádost ZKSH o zrušení klubů.  

P. Srba doplnil program jednání o témata:  
- partner Select a doplnění marketingové komise. 

Projednávaná 
problematika 

Hlasování per-rollam 

Závěr Dne 22. 8. 2019 vyvolal p. Chvalný hlasování per-rollam o schválení smlouvy o dílo 
– Implementace informačního systému ČSH s firmou Designeo Creative s.r.o. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje Smlouvu o dílo se společností Designeo 
Creative s.r.o. na implementaci nového informačního systému ČSH v celkové výši 
2.985.000,- Kč bez DPH. Hlasování: pro 3, proti 6. 
Smlouva bude připomínkována členy Exekutivy do 1. 9., poté předána k úpravě 
právníkovi a poté projednána se společností Designeo Cr. s.r.o. Pí. Drozdová ji 
předloží k hlasování per-rollam. 
 
Dne 22. 8. 2019 vyvolal p. Chvalný hlasování per-rollam o schválení smlouvy se 
společností Gerflor CZ s.r.o. na dodávku sportovních mobilních povrchů (v rámci 
investiční dotace MŠMT). Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje kupní smlouvu se 
společností Gerflor CZ s.r.o. na nákup 3 ks mobilních povrchů včetně 3 párů 
branek v celkové výši 1.940.920,- Kč bez DPH. Hlasování: zrušeno 
 
Dne 24. 8. vyvolal p. Chvalný hlasování o zrušení hlasování per-rollam vzhledem 
k tomu, že všichni členové Exekutivy neobdrželi potřebné informace a doplňující 
podklady od výběrové komise. Zároveň členové Exekutivy požádali o doplnění 
smlouvy v konkrétních bodech.  Usnesení: Exekutiva ČSH ruší hlasování per-
rollam vypsané ve čtvrtek 22. 8. 2019 v 9:38h ke kupní smlouvě se společností 
Gerflor CZ s.r.o. Hlasování: pro 6, proti 3.  
Pí. Drozdová doplnila požadované dokumenty a změnu smlouvy dle podnětů členů 
Exekutivy. 
 
Dne 24. 8. 2019 vyvolal p. Chvalný nové hlasování per-rollam o schválení smlouvy 
se společností Gerflor CZ s.r.o. Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje kupní smlouvu 
se společností Gerflor CZ s.r.o. na nákup 3 ks mobilních povrchů včetně 3 párů 
branek v celkové výši 1.940.920,- Kč bez DPH. Hlasování: pro 7, proti 2. 

Úkol č.19/026 Předložit upravenou smlouvu o dílo se společností Designeo Creative s.r.o. 

Zodpovídá: pí. Drozdová 

Termín: 15. 9. 2019 



 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Pozvaní hosté na jednání Exekutivy ČSH 

Závěr K úkolu č.19/023 se omluvil zástupce ALKH p. Schneider, který byl na jednání 
pozván a bude pozván na příští jednání Exekutivy ČSH. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Postup při schvalování smluv Exekutivou  

Závěr Členové Exekutivy se shodli na postupu při schvalování smluv (nad 1 mil. Kč) 
následovně: 

1. Smlouva bude zaslána k připomínkování všem členům Exekutivy, a to 
minimálně na tři dny, 

2. smlouva bude poté právně ověřena, 
3. nakonec bude vyvoláno hlasování per-rollam o schválení smlouvy. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Investiční dotace MŠMT – výběrová řízení 

Závěr Pí. Drozdová nejprve informovala o změně složení výběrových komisí pro VŘ na 
sportovní mobilní povrchy a užitkový vůz. Výběrová komise pro obě VŘ se skládala 
ze členů: pí. Drozdová, p. Chvalný, p. Novák. Dále informovala o průběhu VŘ 
a vybraných dodavatelích. Obě kupní smlouvy jsou již uzavřeny a všechny podklady 
pro investiční dotaci odeslány na MŠMT. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Projednávaná 
problematika 

Harmonogram schválení Stanov, termín konání konference ČSH 
 

Závěr P. Chvalný informoval o harmonogramu schvalování Stanov:  

 do 15. 9. připomínkují Stanovy krajské svazy, 

 2. 10. bude zaslána upravená verze (po zapracování připomínek) do klubů,  

 do 31. 10. připomínkují Stanovy kluby, 

 na začátku listopadu (po zapracování připomínek) bude finální verze 
zveřejněna (interní poštou), 

 finální verze Stanov se bude projednávat a schvalovat na Konferenci ČSH. 
Členové Exekutivy ČSH se shodli na termínu  konání Konference ČSH dne 
14. prosince 2019 v Olomouci. 

Projednávaná 
problematika 

Termínová listina 

Závěr P. Novák informoval o doplnění termínové listiny o vzdělávací akce rozhodčích. 
Nesplněný úkol č.19/021  se posouvá do 8. 9. 2019, do té doby budou doplněny 
finálové akce projektů (KM) a všechny vzdělávací akce trenérů (MK), poté bude 
termínová listina schválena per-rollam.  



 
 

Projednávaná 
problematika 

Partner Select 

Závěr P. Srba informoval o spolupráci s partnerem Select, při které se stále více naráží na 
problémy s podmínkami smlouvy. Objevil se např. konflikt s vybavením 
mládežnických reprezentací na vrcholných akcích – hráči/hráčky využívaly vybavení 
dodavatele Kempa (podtrika), partner Select upozornil na podmínku využívání 
kompresního oblečení jeho značky a hrozil pokutou apod. P. Kolář navrhl odpověď 
partnerovi Select v následujícím znění: „Exekutiva ČSH projednala danou 
problematiku a trvá na tom, že ČSH smlouvu, konkrétně čl. 2, odst. 1.2., neporušil, 
jelikož se nejedná o kompresní produkty, nýbrž o oblečení, a tím pádem nesouhlasí 
ani s jedním bodem řešení, které partner Select navrhl. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje návrh odpovědi pro partnera Select 
v předloženém znění. Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Členové Exekutivy se shodli, že reprezentační i marketingový úsek musí znát 
všechny smlouvy v ohledu plnění vybavení reprezentačních družstev. 
Dále proběhla diskuse na téma dodavatele míčů pro sezónu 2020/2021. P. Chvalný 
upozornil na to, aby při přípravě výběrového řízení byla oddělena část poptávky po 
míčích a část poptávky po dalším vybavení (kompresní oblečení, chrániče, bandáže) 
a vyzval zástupce marketingové komise k naplánování harmonogramu jednání 
s partnerem/partnery. Od 30. 6. 2020 je potřeba vyřešit otázku partnera pro soutěž 
Extraligy a soutěž MOL ligy jako dodavatele hlavního míče soutěže.  
V průběhu podzimu je potřeba oslovit stávající dva partnery pro dodávku míčů.  
Členové Exekutivy se po diskusi shodli, že stávající smlouvu s partnerem Select 
vypoví. P. Adámek upozornil na podmínky této smlouvy, kde je stanoven termín 
výpovědi, a to nejpozději 6 měsíců před vypršením smlouvy. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje, že do 30. 9. bude oznámeno doporučeným 
dopisem, že ČSH nemá zájem na pokračování stávající smlouvy po 30. 6. 2020. 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

Úkol č.19/028 Oznámit informaci o nezájmu prodloužení smlouvy s firmou Select do 30. 9. 2019. 

Zodpovídá: p. Srba 

Termín: 30. 9. 2019 

Úkol č.19/029 Předložit formulaci oslovení partnerů na dodávku míčů pro plnění od 1. 7. 2020. 

Zodpovídá: p. Kolář 

Termín: 25. 11. 2019 

Úkol č.19/030 Předložit formulaci oslovení na dodávku ortopedických pomůcek. 

Zodpovídá: p. Kolář 

Termín: 25. 11. 2019  

 
 
 

Projednávaná 
problematika 

Rezignace členů Odvolací a kontrolní komise 

Závěr P. Chvalný informoval o rezignaci zbylých členů Odvolací a kontrolní komise ČSH, a 
to k 30. 9. 2019. Dále uvedl, že se nabízí dvě možnosti řešení dané situace: 

1a) OKK nyní nebude ustavena a nové složení OKK bude zvoleno na nejbližší 
volební Konferenci ČSH (14. 12. 2019), a to do 30. 6. 2020 a zároveň se zvolí 
předsedové OK a KK dle nových Stanov, a to od 1. 7. 2020, kdy by volba 
vstoupila v platnost.  

1b) Bude zvolena OKK s účinností do 30. 6. 2020.  
2) Bude potřeba najít 3 nové členy, které by dosavadní OKK kooptovala 

(do 30. 9. 2019), a to s platností do 30. 6. 2020. 



Členové Exekutivy ČSH se shodli na tom, že se pokusí do 30. 9. najít 3 členy, které 
by dosavadní OKK kooptovala s funkčním obdobím do 30. 6. 2020.  
Do programu Konference ČSH se zařadí volba Odvolací komise a Kontrolní komise 
za předpokladu schválení nových Stanov s účinností od 1. 7. 2020. (je potřeba 
projednat s právníkem odloženou účinnost). 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Nový informační systém, webové stránky ČSH 

Závěr P. Chvalný představil ostatním členům Exekutivy náhled připravovaných webových 
stránek a uživatelského rozhraní připravovaného informačního systému a seznámil 
je s jednotlivými částmi rozhraní. Nyní probíhají diskuse ohledně relevantního 
obsahu v jednotlivých záložkách webových stránek a funkčnost jednotlivých 
nástrojů pro uživatele informačního systému. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Úprava legislativních předpisů 

Závěr P. Novák informoval o průběhu úprav legislativních předpisů, představil obdržené 
připomínky klubů k Přestupnímu řádu, které se nejčastěji týkaly hostování a 
vyčíslení výše výchovného. Další řády byly připomínkovány pouze ojediněle. 
Hlavní navrhované změny v Přestupním řádu jsou: 
Začátek a konec přestupních období:  

 od 1. 7. (původně od 15. 6.), 

 do 28. 2. (původně do 15. 2.). 
P. Novák předložil návrh na zvýšení částky výchovného. Cílem tohoto kroku je 
obecně snaha o výchovu vlastních hráčů v oddílech a přiblížení se obvyklým 
částkám placených při mezinárodních přestupech. 
Členové Exekutivy ČSH souhlasí s návrhem (dův. zprávou) přestupního řádu 
předloženým p. Novákem, pouze oproti návrhu požadují zvýšení částky 
výchovného, a to následovně: 

a) výchovné za hráče ve věku do 15 let včetně se stanovuje ve výši 10.000 Kč 
za každý rok, v němž byl hráč registrován v ČSH. 

b) výchovné za hráče ve věku od 15 do 23 let se stanovuje ve výši 15.000 Kč za 
každý rok, v němž byl hráč registrován v ČSH. 

c) za hráče starší 23 let se výchovné nestanovuje (nelze je ani po novém klubu 
vyžadovat). 

d) za dobu, kdy byl hráč evidován jako neamatér, je výchovné stanoveno ve 
výši 20.000 Kč za každý rok, v němž byl hráč registrován jako neamatér. 

e) za dobu, kdy byl hráč evidován jako profesionální hráč, je výchovné 
stanoveno ve výši 30.000 Kč za každý rok, v němž byl hráč registrován jako 
profesionál. 

f) roční výchovné se navyšuje o 20 %, pokud hráč v daném roce nastoupil 
alespoň k jednomu oficiálnímu mezistátnímu reprezentačnímu utkání. 

Na říjnovém jednání budou předloženy ostatní upravené řády a Exekutiva ČSH 
probere návrhy všech řádů a bude je připomínkovat. Návrhy úprav řádů k 
připomínkování do klubů budou zaslány do 31. 10., poté se připomínky zapracují. 
Na listopadovém jednání Exekutivy ČSH se upraví řády do finální verze a během 
listopadu bude připravena verze pro schválení Konferencí ČSH.  

 
 
 
 



 
 

Projednávaná 
problematika 

Metodický materiál  

Závěr I. Hapková představila nový metodický materiál ČSH "Obecný koncept metodiky 
pro ČSH", který je dopracován a finální verze je momentálně v tisku a připravuje 
se k distribuci. Obecný koncept metodiky byl zpracován několika odborníky v 
oboru, ve spolupráci s ostatními odbornými komisemi a tento materiál bude 
sloužit všem trenérům. Do budoucna chce MK doplnit materiál o videa, která 
budou k dispozici na připravovaném metodickém portálu. Do tohoto portálu 
budou mít přístup všichni aktivní trenéři ČSH.  
Exekutiva ČSH bere na vědomí vypracování Obecného konceptu metodiky pro 
trénink a výchovu hráček a hráčů v ČSH.  

 
 

Projednávaná 
problematika 

Projekt rozvoje házené v regionech včetně úpravy systému talentované mládeže 

Závěr Členové Exekutivy obdrželi písemný podklad projektu rozvoje házené v regionech. 
P. Bochnia uvedl téma projektu a vyzdvihl hlavní přínosy plánovaného projektu, 
mezi které patří profesionalizace krajských svazů, p. Chvalný doplnil, že projekt se 
skládá ze tří subprojektů, které jsou vzájemně provázané, vždy spolupracují a jsou 
podpořeni kluby (trenéři), krajský trenér a krajský manažer. Role ČSH je v těchto 
projektech zastřešující vč. financování. Cílem je „oživit“ kraje – mládežnické akce 
budou pořádány v různých regionech republiky.  
P. Srba reagoval, že realizace těchto projektů bude velkou změnou, upozornil i na 
negativní reakce ve vybraných krajích. P. Bochnia a p. Chvalný připomněli, že na 
dubnové schůzce předsedů krajů byl tento projekt odsouhlasen většinou 
zúčastněných (vyjma jednoho kraje). P. Adámek upozornil na to, že nebyla 
provedena komplexní analýza dosavadního systému talentované mládeže. P. 
Novák podotknul, že momentálně je kontrola v systému talentované mládeže 
nedostačující a je potřeba tuto problematiku v zamýšleném projektu řešit. 
I. Hapková poukázala na nevýhody připravovaného projektu. K projektu dále 
proběhla rozsáhlá diskuse. P. Chvalný navrhl ke schválení podkladový materiál, 
který byl předložen. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje projekt rozvoje házené v regionech a klubech 
v předloženém znění s tím, že ukládá projekt dopracovat na základě připomínek. 
Hlasování: pro 5, proti 1, zdržel se 1. Exekutiva ČSH se shodla na tom, že projekt 
tak, jak byl schválen, není definitivní a bude dále projednán se všemi, kterých se 
týká a na základě jejich připomínek může být změněn a dopracován. 

Úkol č.19/031 Projednat projekt se všemi, kterých se týká a připravit případné úpravy. 

Zodpovídá: p. Chvalný, p. Bochnia 

Termín: 31. 10. 2019 

 
 

 
 
 

Projednávaná 
problematika 

Jednání ALKH 

Závěr P. Chvalný informoval o průběhu jednání ALKH, na kterém byl hostem a upozornil 
na to, že ALKH Exekutivě ČSH stále nedodala návrh memoranda o spolupráci a je 
potřeba tuto případnou spolupráci nastavit. ALKH by nadále měla zastupovat 
pouze obecné zájmy klubů Extraligy. 



 
 

Projednávaná 
problematika 

Sekretariát – informace o personálním obsazení 

Závěr Pí. Drozdová informovala o chodu sekretariátu a obsazení volných pozic.  
1. Manažer reprezentačních týmů - nastoupil Adam Štegl.  
2. Asistentka reprezentačního úseku - Nicole Dostálová po dvou dnech od 

nástupu podala výpověď ve zkušební době. Na pozici asistentky přestoupí 
ze soutěžního úseku B. Vyšínová, a to k 1. 10. 2019.  

3. Sekretářka soutěžního úseku - v tuto chvíli se nezamýšlí vypisovat výběrové 
řízení i vzhledem k implementaci nového informačního systému v květnu 
2020, kdy odpadne téměř veškerá administrativní práce v souvislosti 
s matrikou apod. Potřeba se bude řešit. 

4. Skladník – bude pouze jeden. Byla uzavřena DPČ s pí. Kvášovou. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Doplnění Soutěžní komise 

Závěr Předseda SK ČSH předložil návrh na doplnění Soutěžní komise ČSH o p. Martina 
Šafránka. 
Usnesení: Exekutiva ČSH jmenuje členem Soutěžní komise ČSH p. Martina 
Šafránka. Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0.  

 
 

Projednávaná 
problematika 

Marketingové smlouvy  

Závěr P. Kolář informoval o několika jednání marketingové komise s partnery. Partnerem 
seniorských reprezentací by měla být společnost HEAD Drinks, v minulém týdnu 
proběhlo jednání a během září by mělo být definitivně rozhodnuto. V jednání je i 
spolupráce s partnerem Merkur (rakouská pojišťovna). Vzhledem k tomu, že 
v Rakousku hraje ČR základní skupinu na ME 2020 mužů, je zde potenciál pro 
spolupráci (počínaje turnajem ME). Partnerem nejvyšší soutěže žen je stále 
společnost MOL. P. Kolář dále uvedl, že není jasné plnění smluv u partnerů 
nejvyšších soutěží.  
MOL liga – je předjednáno s ČT vysílat nejvyšší ženskou soutěž na webu ČT nebo 
přes tzv. červené tlačítko, příp. zařazení vysílání utkání ze záznamu, v programu 
vysílání ČT Sport zatím není pro přímé přenosy prostor.  
P. Adámek upozornil na realitu, že klubům již začíná soutěž a nemají jasné 
informace o plnění, ale zároveň jsou k plnění vyzývány. Na schůzce s kluby bylo 
dohodnuto, že se vzdají finanční částky za předpokladu, že bude částka využita na 
mediální plnění.  
P. Chvalný vyzval marketingový úsek, aby potvrdil za ČSH plnění smlouvy s MOL a 
informoval ihned kluby o postupu plnění. Jsou zde dvě možnosti:  

a) kluby přenechají částku na mediální plnění – přenosy, kdy alokované částky 
vystačí na 10-12 přenosů (40.000 LED panely + 30.000 přenos/1 přenos) 
nebo 

b) kluby obdrží finanční částku (smlouva podle loňské) 
P. Adámek navrhl, aby marketingový úsek informoval ihned kluby o současných a 
jasných podmínkách. 

 
 
 
 
 



 
 

Projednávaná 
problematika 

Kandidatura CZE, POL a SVK na pořádání ME žen 2024  
 

Závěr P. Chvalný s pí. Drozdovou informovali o dalším vývoji kandidatury ČSH na 
pořádání ME žen 2024 (společně se Slovenskem a Polskem). Každá 
z pořadatelských zemí by měla  hostit 2 základní skupiny, Polsko má zájem pořádat 
postupovou skupinu i finále, Slovensko druhou postupovou skupinu. Zamýšleným 
místem pro pořádání obou základních skupin je v ČR město Ostrava (s ohledem na 
splnění podmínek a požadavků EHF). P. Chvalný informoval o odhadovaném 
rozpočtu akce a ostatní členové Exekutivy prodiskutovali podmínky pro pořádání. 
Pí. Drozdová představila podmínky EHF vycházející z BID Documentu.  
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje podání přihlášky na pořádání ME 2024 žen 
společně s Polskem a Slovenskem, a to na pořádání dvou základních skupiny 
s místem konání ve městě Ostrava. Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. Dne 
2. září proběhne schůzka na ČSH se zástupci polské a slovenské federace 
k projednání kandidatury a přípravy prezentace k přihlášce. Další postup bude 
zajišťovat pí. Drozdová a bude průběžně informovat ostatní členy Exekutivy.    

 
 

Projednávaná 
problematika 

Vyloučení klubů z ČSH 

Závěr Exekutiva obdržela žádost zlínského krajského svazu o vyloučení dvou oddílů z ČSH 
z důvodu nečinnosti, nepřihlášení družstev do krajských soutěží ani soutěží ČSH. P. 
Chvalný prověří oprávněnost žádosti a podmínky vyloučení a bude o výsledku 
informovat na příštím jednání Exekutivy ČSH. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Doplnění marketingové komise 

Závěr P. Srba předložil návrh na doplnění marketingové komise ČSH o p. J. Schneidera. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje doplnění marketingové komise ČSH o p. J. 
Schneidera. Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel 1. 

 
 

Projednávaná 
problematika 

Různé 

Závěr  Konference mládeže se bude konat 4. - 5. 1. 2020 v Moravskoslezském 
kraji. Metodická komise ve spolupráci s Komisí mládeže nyní připravují 
program a obsazení lektory. 

 Na minulém jednání byly schváleny Zásady licencování a řízení rozhodčích 
a Zásady licencování a řízení delegátů, avšak hlasování není uvedeno 
v minulém zápise. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje, na návrh předsedy SK ČSH, Zásady 
licencování a řízení delegátů pro soutěžní ročník 2019 – 2020. Hlasování: 
pro 7, proti 0, zdržel se 0. 
Usnesení: Exekutiva ČSH schvaluje, na návrh předsedy KR ČSH, Zásady 
licencování a řízení rozhodčích pro soutěžní ročník 2019 – 2020. 
Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

 Podpora utkání kvalifikace ME žen v Olomouci – Pí. Drozdová informovala 
o žádostech o podporu města Olomouc a Olomouckého kraje, kraj již 
přislíbil finanční podporu. 



 Olympiáda dětí a mládeže v roce 2021 – p. Chvalný informoval o 
připravované kandidatuře města Prahy na pořádání. Házená by měla být 
zařazena mezi sporty tohoto ročníku, p. Chvalný zjistí podrobnější 
informace o kategoriích. 

 
 

Příští jednání 3. 10. 2019, Praha 

 

Zapsala Petra Korandová 

 

Zpracoval Petra Korandová, Šárka Drozdová 

 

Kontroloval Jaroslav Chvalný 

 

Datum 23. 9. 2019 

 


